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Lieve lezers,

Hiep hiep hoera! Er is reden voor feest, want de Radboud 
Universiteit viert dit jaar haar honderdste verjaardag! Nu de 
Radboud zelf aan de jubileumfestiviteiten begonnen is, heeft 
het HInT besloten dat deze maarteditie ook in het teken zal 
staan van onze universiteit en de mensen die haar al een eeuw 
draaiende houden. Ieder van ons kent de universiteit op een 
andere manier, maar ook zijn er gedeelde ervaringen. Voor 
deze editie staan een aantal artikelen klaar over meerdere 
herkenbare dingen voor ons studenten over de plek waar we 
allemaal op zoek zijn naar kennis.
  Voor ons geschiedenisstudenten is het dubbel feest, 
want als er iets is wat we veel en graag doen, is het kijken 
naar het verleden. Zo vertelt Vincent ons over de – minder 
succesvolle – voorloper van onze universiteit, die zich in de 
zeventiende eeuw bevond in de hedendaagse brouwerij De 
Hemel. Ufuk schrijft over vijf bekende alumni van de Radboud 
Universiteit, waarvan we er sowieso wel een aantal kennen. 
De campus zelf blijft ook niet onderbelicht, want Emilios heeft 
een hommage aan het Erasmusgebouw geschreven en Hennes 
neemt de collegegebouwen onder de loep. Ook nemen we een 
kijkje in hoe het is om zelf les te geven: Dion vertelt ons over 
zijn stage als docent. Over dit en nog heel veel meer valt alles 
te lezen in deze feestelijke editie.
  Tenslotte wil ik de Radboud Universiteit graag felici-
teren met deze mijlpaal. Hopelijk zullen er nog vele honder-
den jaren bijkomen!  
Veel leesplezier!

Jon Hartjes
Hoofdredacteur 2022-2023
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‘Lieve reizigers…’
Een brief uit een plaats waarvan ik de naam niet weet

Door Iris van Vlimmeren

Lieve reizigers,

Geschiedenis is net als een reis. Niet als een korte fietstocht naar je oma, een stukje varen naar de 
overkant of een intercity naar Zwolle die halverwege eindigt. Nee, het is geen wandeling door de su-
permarkt of een ballonvaart in Zuid-Spanje. Een reis, een tocht, een expeditie. Kort en lang, spannend 
en saai, verwarrend en glashelder, en dat allemaal tegelijkertijd. Geen ‘trip down memory lane’, maar 
jezelf verliezen in de verleden werkelijkheid. Maar dan niet slapen op de achterbank, noch moe uit een 
vliegtuigraampje staren. Eén hand aan het stuur, verblind door het prachtige uitzicht, op weg naar het 
onbekende. Voorzichtig een route uitstippelend met stukjes bestaande kennis die we geschiedenis zijn 
gaan noemen. 

Waarom? Terechte vraag. De redenen dat je een uitstapje maakt naar het winkelcentrum of een vijf-
daagse vakantie naar Italië boekt vertonen allerminst gelijkenissen. Een meeslepend verhaal, zonder 
einde. Maar dan geen eindeloze opsomming aan feitjes, laat staan een vaste set aan natuurwetten of een 
aantal zinnen in een schoolboek. Een dynamische wereld waarin je steeds dieper kunt duiken. Er valt 
onderweg genoeg te onderzoeken om vervolgens weer ontkracht te worden. Iets proberen te begrijpen om 
het daarna toch te betwijfelen. Het is een fascinerende reis met een schatkaart in je hand en geen eiland 
in de verte te zien.

En historici? Die zitten aan boord, soms aan het roer, maar vaak op een wankelend stoeltje ergens in de 
derde klasse. Dat maakt niet uit. De ervaring van een reis naar daar wat nog niemand ontdekt heeft, 
plekken waar alleen nog maar kinderschoenen in het zand staan, dat is wat telt. Historici aarzelen geen 
moment om in te stappen. ‘We zien wel hoe het loopt’, zeggen ze met koffers in de handen en staand op 
een welbekend, maar onpopulair, station. Onderweg met wat bagage, waarschijnlijk hun tandenborstels 
vergeten in te pakken. Niet uitstappen bij de eerstvolgende halte, maar de oncomfortabele zitplek aange-
naam maken. Uit het raam starend en kleurplaten kleurend, om dan te beseffen dat iets zwart omlijnen 
lastig blijkt, wachten in de stiltecoupé met weinig anderen om zich heen. Geregeld dwingen zij zichzelf 
te bewegen naar een wat levendiger gedeelte, maar de charme van het uitzicht is lastig te overtreffen. 

De resultaten? Zeer waarschijnlijk ergens te zoeken in de Het-is-lastig-te-zeggenstraat, in een plaats 
genaamd Bekijk het van Meerdere Kanten, wat ergens in de buurt ligt van het mysterieuze Standplaats-
gebondenheid. Hoewel dit misschien moeilijk op een kaart aan te wijzen is, zijn historici alsnog blij met 
hun gevonden uitzichten. Elke bijdrage is er immers één. Het vastleggen van deze plekken is dan zeer 
belangrijk voor hen, om vervolgens van anderen te horen dat hun camera vettig is of dat de compositie 
van het reeds geschoten plaatje niet klopt. Het is maar net de vraag welke lens historici op hun fototoe-
stel zetten. En dan uitkijken dat het niet op selfie-modus staat. 

Dus stap in, kom aan boord, er is vast nog plek. Verwonder je, laat je verrassen en duik een nieuwe 
wereld in. Wie weet kom je nog wat leuks tegen.

Goede reis, 
Iris
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Door Joey Leeuwestein

As the world becomes increasingly digital, uni-
versities are turning to artificial intelligence 
(AI) solutions to improve student experiences 
and outcomes. One such solution is the use of 
AI chatbots like ChatGPT, which can provide 
students with instant support and guidance 
throughout their academic journey.

A brief explanation: chatbots are computer pro-
grams designed to simulate human conversation, 
using natural language processing (NLP) to un-
derstand and respond to user  queries. ChatGPT, 
in particular, is a large language model trained by 
OpenAI that can answer a wide range of questions 
on various topics. At universities, ChatGPT can be 
used in a variety of ways to enhance student ex-
periences. For example, it can be programmed to 
answer common questions about admission re-
quirements, course schedules, and financial aid. 
It can also provide personalized support for stu-
dents, such as suggesting study materials or con-
necting them with academic advisors.
  One of the primary benefits of using AI 
chatbots like ChatGPT is that they can provide 
instant support to students 24/7. This is parti-
cularly useful for students who may not have im-
mediate access to human support, such as those 
studying remotely or during non-business hours. 
By providing instant answers to student queries, 
ChatGPT can help to reduce stress and anxiety le-
vels, as well as increase student satisfaction with 
their university experience. Another benefit of 
using AI chatbots is that they can help to reduce 
administrative workload for university staff. By 
automating common queries, ChatGPT can free 
up staff time to focus on more complex issues and 
provide more personalized support to students 
who need it. This can improve overall efficiency 
and productivity within the university, while also 
providing a better experience for students.
  

  Of course, like any technology, AI chat-
bots also have their limitations. While they can 
provide quick answers to simple questions, they 
may struggle to understand more complex que-
ries or provide nuanced responses. They may also 
lack the empathy and personal touch that human 
advisors can provide, which can be particularly 
important in sensitive situations such as mental 
health support. However, universities can mitiga-
te these limitations by using AI chatbots in con-
junction with human support. For example, Chat-
GPT could be used to answer common queries 
and provide basic support, while human advisors 
could be available for more complex issues or to 
provide emotional support. This hybrid approach 
can provide the best of both worlds, combining 
the speed and efficiency of AI with the personal 
touch of human interaction. Another considerati-
on when using AI chatbots at universities is data 
privacy and security. As chatbots collect and store 
student data, it is important that universities en-
sure that this data is protected and used in accor-
dance with relevant laws and regulations. 
 In conclusion, AI chatbots like ChatGPT 
have the potential to revolutionize the way that 
universities provide support and guidance to 
their students. By providing instant, personalized 
support 24/7, chatbots can help to reduce stress 
and anxiety levels, while also improving efficiency 
and productivity for university staff. While there 
are limitations to the use of AI chatbots, these 
can be mitigated by using a hybrid approach that 
combines AI with human support. As universities 
continue to embrace digital technologies, it is li-
kely that we will see more widespread use of AI 
chatbots in the years to come.
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Een kwestie van toeval
HInTerview met Jan Brabers

Door Jetze Boon en Saartje Bruens

In het kader van het 100-jarige bestaan van de 
Radboud Universiteit kan een interview met 
onze universiteitshistoricus natuurlijk niet 
ontbreken. Genoeg reden om de motiverende 
traploop flyers te negeren en de lift naar de 
9e verdieping van het Erasmusgebouw te ne-
men, om met uitzicht op de Heyendaalseweg 
een praatje te houden over de campus waar 
dagelijks duizenden studenten vertoeven. 
Het resultaat is een mooi gevarieerd verhaal 
over onze universiteit, met hier en daar een 
uitstapje naar studentenverzet en ons eigen 
jachtslot. Kortom, een geschiedenis om met 
gepaste trots op terug te kijken. Jan Brabers, 
bedankt! 

Kunt u uzelf even voorstellen?
“Ik ben Jan Brabers, ik heb geschiedenis gestu-
deerd in Nijmegen en ben daarna voor een promo-
tieonderzoek naar Florence gegaan. Ik heb ook in 
Londen gestudeerd. Ik ben uiteindelijk hier weer 
gepromoveerd in 1994 en ben hier inmiddels 30 
jaar werkzaam. Ik heb hier gewerkt in allerlei 
functies: bij het katholiek documentatiecentrum, 
op de rechtenfaculteit, op de faculteit medische 
wetenschappen, daar heb ik ook geschiedenis van 
geschreven, en ergens rond 2004 ben ik universi-
teitshistoricus geworden”

Waarom bent u gespecialiseerd in de Radboud uni-
versiteit? En hoe bent u op dit idee gekomen?
“Het is een kwestie van toeval geweest. Ik werd 
gebeld door een hoogleraar geschiedenis bij wie 
ik was afgestudeerd en die vroeg aan mij of ik de 
geschiedenis van de rechtenfaculteit zou willen 
schrijven. Toen bleek dat toch wel heel erg inte-
ressant te zijn. Daar heb ik een mooi boek over 
geschreven en daarop ben ik weer gepromoveerd. 
Ik vond het vooral interessant om te kijken hoe 
het katholicisme bij wetenschappers binnensloop 
en hoe zij daar vorm aan gaven. Verder is de ge-
schiedenis van de Nijmeegse universiteit veel in-
teressanter dan anderen in Nederland door alle 

omslagen die deze universiteit heeft gemaakt. Dat 
komt omdat de universiteit in Nijmegen met een 
bepaalde identiteit begon die berustte op het ka-
tholieke geloof en zich helemaal om heeft moeten 
bouwen naar iets wat nu niet meer gelovig is.”

Wat is volgens u het belang van het vieren van het 
lustrumjaar?
“Ik denk dat, als je het eens gaat bekijken, het 
belang niet zo heel erg groot is. Maar het is na-
tuurlijk een goede traditie om dat om de 5 jaar te 
doen. Om terug te kijken en even pas op de plaats 
te houden en te bezien hoe de stand van zaken is. 
In dit geval ja, 100 jaar is natuurlijk een bijzonder 
lustrum hè, omdat deze universiteit vergeleken 
met anderen in Nederland de jongste is.” 

Wat kunt u vertellen over de naamgever van de 
Radboud Universiteit? 
“Dat kan als je terugredeneert naar Van de We-
tering, de aartsbisschop van Utrecht die in 1905 
de Sint Radboudstichting oprichtte met als doel 
het stichten van een eigen katholieke universiteit. 
Hij was op zoek naar een naam voor zijn stichting 
en kwam toen bij de bisschop Radboud uit, om-
dat die zich schijnbaar interesseerde voor de we-
tenschap en een eigen bibliotheek had. Eigenlijk 
zou de universiteit naar Karel de Grote vernoemd 
worden, om de band met de stad Nijmegen tot uit-
drukking te brengen. Hij heeft hier indertijd het 
Valkhof gebouwd en het was bovendien een naam 
die bij de hele wereld bekend was en veel sneller 
geaccepteerd zou worden dan de Katholieke Uni-
versiteit. Hij heeft wel veel sporen nagelaten, zo-
als Carolus Magnus en de Vox Carolina, het eerste 
studentenblad. Ook de lijfspreuk van de universi-
teit is afkomstig van Karel de Grote en in het wa-
pen van de universiteit zie je naast het kruis van 
de katholieke kerk in Utrecht de Heilige Geest, de 
keizerskroon van Karel.”
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Hoe is de stichting van de Katholieke Universiteit 
Nijmegen in 1923 tot stand gekomen? 
“De universiteit is gesticht met als belangrijke 
rol het zijn van een instrument in de emancipa-
tie van katholieken. Honderd jaar geleden was 
tien procent van de studenten katholiek, terwijl 
een derde van de bevolking katholiek was. De 
katholieke emancipator was er daarom erg druk 
mee bezig om ervoor te zorgen dat het katholie-
ke volk zich ook ontwikkelde naar de universiteit 
gaat en meedeed in de maatschappij. Aanvanke-
lijk moest een bijzondere universiteit zoals deze 
bekostigd worden vanuit eigen middelen, want er 
was geen rijkssubsidie. Het geld moest dus inge-
zameld worden onder het katholieke volk. Zonder 
de bisschop was dit nooit gelukt. Ze hadden veel 
gezag en organiseerden dat er per parochie jaar-
lijks geld ingezameld werd. Men wilde graag do-
neren, omdat het hun eigen positie verbeterde en 
natuurlijk bijdroeg aan hun trots. De kerk en de 
bisschop waren dus van doorslaggevend belang.”

Waarom werd de universiteit in Nijmegen opge-
richt?
“Uiteindelijk is voor Nijmegen gekozen omdat het 
een stad is die de noordelijkste stad van het zui-
den is en de zuidelijkste stad van het noorden. Een 
stad die aansprekend was voor heel Nederland. 
Van de katholieken die hier toentertijd woonden, 
woonden er meer boven dan onder de rivier, die 
moesten hun jongens en hun meisjes ook naar de 
universiteit sturen en meebetalen. Ze wilden dus 
een universiteit die hen aansprak. Ed D’Hondt 
was rond het jaar 2000 burgemeester en die heeft 
wel eens gezegd: ‘Nijmegen is een zuidelijke stad 
want ze vieren er carnaval, maar het is een noor-
delijke stad want ze kunnen er niks van.’”

Werden er in eerste instantie alleen katholieke stu-
denten op de universiteit toegelaten? 
“Nee, dat hebben ze nooit gedaan. Aanvankelijk 
waren bijna alle studenten katholiek, maar er wa-
ren altijd ook niet-katholieke jongeren. Bijvoor-

beeld hier uit de omgeving, die niet naar Utrecht 
op kamers konden. Zo waren er soms ook Joodse 
studenten of ongelovige studenten, maar dat wa-
ren hele kleine groepjes. Van de hoogleraren was 
wel iedereen katholiek, dat was een vereiste van 
de bisschop.” 

De bisschop lijkt een belangrijke rol te spelen. Hoe 
is dit door de jaren heen veranderd? 
“De bisschop bemoeide zich in het begin al heel 
erg met de gang van zaken aan de universiteit. Dat 
was niet altijd even positief. Als er weer eens een 
student door de politie werd opgepakt omdat hij 
‘s nachts dronken over straat liep, dan bemoeiden 
de bisschoppen zich daar mee. Op een gegeven 
moment zag men dat de universiteit zou gaan 
groeien, dus toen kreeg men er meer vertrouwen 
in dat de universiteit zichzelf kon besturen. De 
bisschoppen hebben zich toen wat meer terugge-
trokken en zijn tot een paar jaar geleden altijd op 
de achtergrond gebleven. Formeel hadden ze nog 
invloed op de benoeming van hoogleraren, dat 
was namelijk afhankelijk van de verklaring van 
geen bezwaar. Wat ze nog wel erg serieus namen 
was het benoemen van leden van de Stichting 
Katholieke Universiteit, de opvolger van de Sint 
Radboudstichting. Dat was tot twee jaar geleden 
formeel de eigenaar van de universiteit en van het 
Radboud UMC. De leden van dit bestuur werden 
benoemd door de bisschop, al waren dat wel de-
genen die werden voorgedragen vanuit de stich-
ting zelf. De huidige aartsbisschop, aartsbisschop 
Eijk, vertikte het om nieuwe leden te benoemen. 
Die waren volgens hem niet katholiek genoeg, in 
plaats van het aanstellen van kundige bestuur-
ders was zijn enige criterium dat ze katholiek 
waren. Hierdoor was de stichting statutair niet 
eens meer gerechtigd om besluiten te nemen. Ze 
zijn daarom naar de rechter gegaan en die heeft 
het Radboud UMC gelijk gegeven. Toen zei de bis-
schop: dan verdienen jullie het predicaat eigenlijk 
ook niet. 
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Na 100 jaar werd de band definitief doorgesne-
den. Zou je denken, maar er zijn nog steeds con-
tactgeluiden.”

Er zijn afgelopen honderd jaar veel dingen veran-
derd. Zijn er ook zaken hetzelfde gebleven?
“Natuurlijk zijn er ook allerlei zaken hetzelfde ge-
bleven. We hadden het al over de viering van het 
lustrum, dat deden ze 
in 1928 voor het eerst. 
Dit is sindsdien elke vijf 
jaar zo doorgegaan. Zo 
is ook het 50-jarige be-
staan groots gevierd, in 
1973. Op twee momen-
ten trouwens. Een keer 
door de universiteit zelf 
en een keer door een 
linkse studentenver-
eniging, met een eigen 
alternatieve lustrum-
viering. Die hebben 
toen een groot congres 
georganiseerd, waar al-
lerlei beroemde linkse 
en marxistische spre-
kers waren uitgeno-
digd. Hun programma 
oversteeg dat van de 
universiteit. Dat vind ik 
wel aardig, dat elke lus-
trumviering zo in de tijd 
geplaatst wordt. Daar-
naast zijn zaken zoals 
het promotiereglement 
wel aangepast, maar zijn allerlei academische tra-
dities hetzelfde gebleven. Bijvoorbeeld het dragen 
van toga’s door hoogleraren en de term ‘Hora Est’. 
Iets anders, op de Radboud en daarbuiten, is het 
feit dat docenten zich verhouden tot studenten en 
dat zich daar bepaalde problemen voordoen. De 
leeftijd van de studenten is dezelfde als die van de 
studenten honderd jaar geleden, die net zoals nu 

weg van huis gaan studeren in een vreemde stad 
en daar op allerlei problemen en fenomenen stui-
ten en zich daar een weg in moeten vinden. Ook 
dat is iets van alle tijden.”

Daarnaast is ook het logo van de universiteit vrij 
constant gebleven. Vindt u dat het logo nog past bij 
de huidige gang van zaken of zouden er dingen aan 

kunnen veranderen? 
“Nee, dat zou ik nooit 
veranderen. Alle uni-
versiteiten lijken 
een beetje op elkaar 
en beginnen steeds 
meer naar elkaar toe 
te groeien. Zo’n wa-
pen is dan een mooi 
unique selling point, 
zal ik maar zeggen. 
Ik begrijp dat het 
aan de ene kant vol-
komen achterhaald 
is, maar aan de an-
dere kant kan je er 
mooie verhalen bij 
vertellen.”

Nu volgt een mogelijk 
ietswat brede vraag. 
Wat is er in de Twee-
de Wereldoorlog alle-
maal gebeurd op de 
universiteit? 
“Hoe lang heb je? 
Haha. Waar het op 

neer komt is dat de druk van de bezetting van-
af 1940 alleen maar toenam. In het begin is een 
aantal studenten gesneuveld, een aantal is in de 
meidagen van 1940 onder de wapenen geroepen 
of omgekomen bij bombardementen. Dat zijn er 
op een aantal van 600 studenten ongeveer zeven 
geweest. In de tussentijd nam de druk van de be-
zetter toe. Joodse studenten mochten niet meer 
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studeren, hoogleraren moesten een ariërverkla-
ring ondertekenen en de VOX Carolina mocht niet 
meer verschijnen. Carolus Magnus, de enige stu-
dentenvereniging van toen, moest een bordje op-
hangen met ‘voor Joden verboden’. Dit vertikte ze 
en toen werden ze gesloten. De Duitsers kwamen 
kijken of er geen verboden literatuur in de biblio-
theken stond, dat soort vervelende dingen. Dit 
nam zo in de loop der tijd toe, tot in het voorjaar 
van 1943. Toen dreigden de Duitsers in het kader 
van de Arbeitseinsatz alle studenten naar Duits-
land te transporteren, tenzij ze een loyaliteitsver-
klaring ondertekenden. Dit was een hoop gedoe 
en uiteindelijk heeft de toenmalige rector, als eni-
ge in Nederland, geweigerd om deze aan zijn stu-
denten voor te schrijven. Hij vond om principiële 
redenen dat een katholieke universiteit niet van 
zijn studenten kon vragen om een loyaliteitsver-
klaring jegens de nationaal socialistische bezet-
ter te ondertekenen. Dit betekende wel dat alle 
studenten zich in het principe moesten melden. 
Ongeveer zeventig studenten hebben dit gedaan, 
maar de rest is allemaal ondergedoken. Toen ver-
spreidden de studenten uit Nijmegen zich over 
heel Nederland. Soms studeerden ze verder en 
kregen ze boeken van de bibliotheek of tentamens 
van rondreizende docenten. Zo is ook een deel 
van de studenten in het verzet terecht gekomen, 
waardoor rond de twaalf studenten zijn opgepakt 
en geëxecuteerd.”

Na de oorlog is de campus zoals we het nu kennen 
tot ontwikkeling gekomen, wat kunt u hier over 
vertellen? 
“Het landgoed werd gekocht in 1949 van de fami-
lie Jurgens, de margarinefabrikant die later Unile-
ver werd. Die wilden hier een landgoed met jacht-
huis, in 1913 gebouwd in neostijlen en voor de 
binnenkant zijn zaken opgekocht uit panden die 
op de nominatie stonden om te worden gesloopt. 
Plafonds en vloeren, allemaal uit verschillende 
patriciërshuizen van de 16e, 17e eeuw verspreid 
over Nederland en Vlaanderen. Er is dus gebouwd 

vanaf eind jaren ‘40 tot nu, het gebouw van soci-
ale wetenschappen is nog maar een jaar of wat 
geopend. Dus het aardige van deze campus is, het 
zou je misschien verbazen, dat van elk decennium 
en alle architectuurstromingen sinds de Tweede 
Wereldoorlog hier iets vertegenwoordigd is. Kri-
tiek op het Erasmus is er vanaf het begin geweest. 
Toen zag je het sick building syndrome, mensen 
klaagden steen en been over hoge gebouwen en 
dat je hier het raam niet open kan zetten. Het was 
voor het eerst dat er een aircosysteem kwam en 
daar waren mensen heel gevoelig voor, mensen 
gingen ziek naar huis enzo.” 

Zijn er in de jaren ’60, ’70 en ’80 of daarna opval-
lende protestacties geweest op de Radboud Univer-
siteit?
“Ik heb ooit een poging gedaan om te tellen hoe 
vaak er bezettingen zijn geweest, maar die zijn 
niet allemaal schriftelijk vastgelegd. Het Erasmus-
gebouw was favoriet. Iedereen in de verre omtrek 
kon zien dat het bezet was en er is maar een deur 
en dan had je het hele gebouw onder controle. Het 
is eigenlijk gewoon een reclamezuil.” 

Na een leuk babbeltje over Nijmegen sloot Jan Bra-
bers af met: 
“Ik vind het wel heel aardig dat jullie door middel 
van het HInT de belangstelling voor de geschie-
denis van universiteit wekken, want dat is toch 
wel iets heel leuks, dat je weet waar je studeert. 
Dat is niet zomaar iets, een universiteit heeft een 
bepaalde zeggingskracht en daar mag je ook best 
trots op zijn.”
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De illegale universiteit in Brouwerij de Hemel
Het 368-jarig jubileum van de Kwartierlijke Academie

Door Vincent Laarman

Allemaal leuk en aardig, dat lustrumjaar van 
de Radboud Universiteit, maar laten we zeker 
haar historische precedent – de OG Nimweeg-
se uni – niet vergeten. In een van mijn vele Wi-
kipedia speurtochten en doorgeklik struinde 
ik namelijk op de ‘Kwartierlijke Academie van 
Nijmegen’. Dé universiteit die in de tweede 
helft van de zeventiende eeuw huisde in de 
Commanderie van Sint Jan. Dit gebouw was 
van origine een hospitaal, fungeerde een tijd 
lang als klooster en ging van katholieken over 
naar de protestanten. Tegenwoordig kennen 
we het natuurlijk allemaal als de teerbeminde 
Brouwerij De Hemel. Waar nu rijkelijk de spe-
ciaalbiertjes klinken, zaten dus lang geleden 
studenten te zwoegen. Helaas voor hen was 
dat waarschijnlijk nog niet tussen de bierva-
ten.

Het verhaal van de Kwartierlijke Academie begint 
vanuit jaloezie. In de zeventiende-eeuwse Repu-
bliek waren de Nederlanden dan theoretisch wel 
verenigd, toch behielden de lokale magistraten 
en regionale gewesten de autonomie in handen. 
Ieder gewest zou dan ook graag willen kunnen 
pronken met haar eigen universiteit. Voor Gelder-
land bleek er in het welvarende Harderwijk, een 
Hanzestad aan de Zuiderzee, een ideale plek te 
zijn om een illustere school op te richten. Een il-
lustere school voorzag een soort basisopleiding in 
het hoger onderwijs, maar mocht geen promoties 
uitvoeren. Dit laatste recht moest door de staten 
worden verleend. De illustere school in Harder-
wijk was erg in trek bij internationale studenten, 
aangezien het een goedkope uitvalsbasis was. In 
1648 beslisten de Staten van Gelre en Zutphen 
dan ook dat deze school in Harderwijk zich mocht 
omvormen tot een universiteit – die overigens tot 
1811 bleef bestaan.
 Het Kwartier van Nijmegen moet hier-
over gekrenkt zijn geweest, aangezien Nijmegen 
destijds de hoofdstad van het gewest was en dus 
ook graag zelf met de eer streek om een universi-
teit te huisvesten. Dit idee kwam van Johan Sme-

tius en Lambert Goris, hoewel het idee pas echt 
van de grond kwam na hun dood in 1653. Twee 
jaar later, op 3 mei 1655, werd de opening van 
de illustere school van Nijmegen gevierd in de 
Stevenskerk. Op dat moment waren er slechts 
drie hoogleraren waarmee de school zich moest 
bedingen: Guillaume Soudan voor filosofie, 
Christophorus Wittichius voor wijsbegeerte en 
theologie en tot slot Petrus de Greve voor rech-
ten. Laatstgenoemde was voordien werkzaam bij 
de Universiteit van Harderwijk, maar werd met 
geld overgehaald om naar Nijmegen te komen. 
In het eerste jaar voegde nog enkele andere ge-
leerden zich bij het personeelsbestand en werd 
beslist door het Kwartier van Nijmegen dat het 
tijd was om de illustere school te promoveren tot 
universiteit. Dit gebeurde een jaar na de opening 
in de Stevenskerk. Daarmee was de kous echter 
nog niet af, want de Staten van Gelre en Zutphen 
hadden het promotierecht helemaal niet verleend 
aan de illustere school in Nijmegen – en het Hof 
van Gelre en Zutphen oordeelde dan ook dan het 
om een illegale universiteit ging. Aangezien enkel 
het Kwartier van Nijmegen de verheven status als 
universiteit erkende, is de onderwijsinstelling be-
kend geworden onder de naam de Kwartierlijke 
Academie van Nijmegen.
  De aantrekkingskracht die Nijmegen nu 
heeft onder studenten, was aan de Kwartierlijke 
Academie niet gegeven. Ondanks de pracht van de 
Commanderie van Sint Jan – hoewel, het brutalis-
me van de Erasmustoren draagt daar natuurlijk 
esthetisch enorm aan bij (kuch) – wist de universi-
teit op haar hoogtepunt in 1665 zo’n 70 studenten 
op haar inschrijflijst op te tekenen. De diploma’s 
mochten dan in Gelderland niet worden erkend, 
in de contreien daarbuiten gelukkig wel. Vanwege 
een pestepidemie nam het aantal studenten af en 
werd de universiteit zelfs een half jaar gesloten. 
Door gebrek aan financiële middelen bezat de 
universiteit nog geen Zoom-licentie en dus liepen 
zij gigantische vertraging op. Ook liep hun studie-
schuld enorm de spuigaten uit en werd het steeds 
lastiger om een betaalbare, of überhaupt, een 
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woning te vinden. Uhhh wacht, dat laatste is de 
natuurlijk onze eigen malaise – en nee, natuurlijk 
hadden ze toen nog geen internet. Maar zonder 
grappen, het aantal inschrijvingen liep terug en er 
was ook een tekort onder de hoogleraren.
 Dit laatste had onder meer ook te maken 
met wat toentertijd werden gezien als controver-
sieel gedachtegoed, zoals het samenbrengen van 
filosofie en theologie door hoogleraar Christop-
horus Witthichius. Dergelijke ideeën lagen zwaar 
onder vuur door de eerder streng orthodox cal-
vinistische universiteiten in Holland. Ondanks 
dat kreeg Witthichius later wel een aanstelling in 
Leiden. En toen deed zich ook nog het Rampjaar 
(1672) aan, 
waarin de Re-
publiek langs 
verschillende 
kanten werd 
a a n g e v a l l e n 
door Enge-
land, Frankrijk 
en bisdommen 
Münster en 
Keulen. Aan-
gezien koning 
Lodewijk XIV 
de Habsburg-
se keizer te 
vriend wilde 
houden, be-
sliste hij niet via de Zuidelijke Nederlanden aan 
te vallen, maar langs de grens in het oosten van 
de Republiek. Al snel werd onder meer Nijmegen 
door de vijand onder de voet gelopen.
 Wederom werden de colleges opge-
schort, om in 1674 weer te worden hervat. Het 
studentenbestand was echter nog niet aangevuld 
en financieel gezien had de Kwartierlijke Acade-
mie haar beste jaren ook gehad. Tot overmaat van 
ramp besliste het Kwartier van Nijmegen ook nog 
eens om de financiering stop te zetten. Als gevolg 
namen nog meer hoogleraren de benen. Toen ook 
nog rechtsgeleerde Gerard Noodt de brouwerij – 

ik bedoel Commanderie – verliet, was het advies 
van het Kwartier dan ook glashelder: de univer-
siteit moest worden opgeheven. In 1678 was het 
definitief gedaan met de voorloper van de RU. 
Desondanks deed de stad nog enkele pogingen 
om subsidie aan te vragen bij de prins van Oranje, 
maar die mochten niet baten.
 Ongeveer een eeuw na de feestelijke ope-
ning in de Stevenskerk werd er nog onverhoopt 
een tweede leven geschonken aan de universiteit 
in Nijmegen, die nog minder succesvol was dan 
de Kwartierlijke Academie. De teloorgang ver-
loor nooit helemaal de aandacht van de Nijme-
genaren, ze bleven proberen een universiteit op 

te richten tot 
ver in de acht-
tiende eeuw. 
Pas in 1923 
lukte dat uit-
eindelijk met 
de oprichting 
van de Rad-
boud Univer-
siteit. Hoewel 
ik zeker niet 
pretendeer dat 
er enige vorm 
van continuï-
teit is tussen 
de Kwartierlij-
ke Academie 

en de RU, zou het toch best leuk zijn als Brouwerij 
De Hemel als een soort tweede Cultuurcafe zou 
kunnen dienen, met goede deals voor ons studen-
ten natuurlijk.
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Redbad
Movie Review

Door Annelore Lam

This review might be the odd one out in this 
HInT-edition with the 100 year anniversary 
of Radboud as its central theme; of course, 
every diligent student here knows that ‘our’ 
Radboud is that one saint guy, and not the 
pagan king depicted in Roel Reine’s ‘The 
Legend of Redbad’. I, however, couldn’t let 
this amazing opportunity to vent about this 
trainwreck of a movie go to waste

Director Roel Reiné was early to realize that a 
major in history wouldn’t exactly pay the bills, 
so he abandoned his studies and moved to sun-
ny Hollywood to produce some B-movies. At 
some point he decided to briefly return, and 
he produced a biopic about Michiel de Ruyter, 
a movie excelling in overstated patriotism, su-
perficiality and bombast. If you’ve seen that 
one, you know subtlety is not in Reine’s dicti-
onary, and he turned it up a notch in his latest 
epic about the Frisian king Redbad. 
  This movie can best be described as a 
painful attempt to prove to the world that the 
film industry in the Netherlands is able to com-
pete on an international level. Smugness ema-
nates from every shot. The movie is obviously 
very pleased with itself, and granted, Reine de-
serves some credit for making it look expensive 
with a relatively small budget. But it starts to 
get really tedious really soon, the main culprit 
being the uninspired script that is all over the 
place. Actors are either delivering empty one 
liners or spelling out exactly what’s happening 
on screen. This results in boring, one dimensi-
onal characters, which is especially true for the 
villains: they are reduced to a bunch of chris-
tian zealots, ruthlessly murdering and water-
boarding innocent Frisians. The consistency 
and logicality of the plot seem to be secondary. 
The fight scenes take center stage. However, 
they only add to the confusion. Most of them 
are hard to make sense of, as the viewer lo-
ses track of who is fighting who and who they 

should be rooting for, thanks to the shaky cam 
technique which is used gratuitously. Most fight 
scenes are stretched out to the absolute limit by 
means of ramping slow motion shots, resulting 
in a runtime of 160(!) minutes. The dialogues 
ought to provide a much-needed break from all 
this action, but Reiné doesn’t even give us that. 
While the characters are in dialogue, they’re al-
most drowned out by choir singers wailing in 
the background or a bombastic orchestral sco-
re. 
  Of course, I can’t go without mentio-
ning some of the glaring historical inaccuracies 
in this movie. Some of these could be forgiven; 
there isn’t a lot of source material available 
about Redbad’s life after all, and if they had 
contributed to a more engaging movie, I would-
n’t mind. Reiné should probably have taken the 
‘red’ part out of the title to do this film justice.
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Top 5
 Worst buildings at Radboud University

Door Hennes Wijma

As the HInT is one of the leading magazines of 
the intellectual community, the time has come 
to sit down and have a philosophical  conver-
sation about what drives us as humans. Or 
more specifically, how do our surroundings 
affect our personality? The architect David 
Adjaye once said ‘buildings are deeply emo-
tive structures which form our psyche’, which 
is why I will explain in the following top 5 of 
worst buildings at Radboud University how 
the darker depths of our campus have truly 
shaped us,  for better or worse.

5. Elinor Ostrom building 
It is not the case that Elinor Ostrom is a horrific 
structure, it just shines in mediocrity. Giving off 
the vibes of an oversized community centre meet-
ing an airport terminal, Ostrom is like a car with 
a broken air conditioning in that there always 
seems to be some kind of an inconvenience. Want 
something to eat? It lacks a proper restaurant. 
Lecture in one of the theater halls? Have fun wri-
ting your notes on each other’s backs because the-
re is no table. Although us history students might 
sometimes complain about our ancestral home of 
the Erasmus building, the Elinor Ostrom building 
teaches us humility. Next time I have to go up to 
the tenth floor for a lecture I will be satisfied in 
the knowledge that at least I will have a proper 
writing surface. 

4. Collegezalencomplex
The architectural equivalent of someone with a 
dollar store track suit wearing a Rolex. Although 
its lecture halls are ancient, painfully unremarka-
ble and the hallways remind one of the glory days 
of the Soviet Union, the sanitary facilities bump 
this one down to a solid fourth place. When en-
tering one of the doors to the toilets, it is like en-
tering the magical land of Narnia through a war-
drobe. Floors so clean you could perform brain 
surgery. Enough space to park a midsized mini-
van. The color scheme of a dentist’s office and 

most importantly, the toilet seats never seem to 
be up. CC truly reminds us to look for the beauty 
inside of each person even that may not be visible 
at first glance. 

3. Huygens
The Huygens building is home to all beta science 
students. We all study history because we could 
not cut it in maths or physics. Things that I do 
not understand scare me, therefore beta sciences 
scare me, ergo the Huygens building scares me. 
Huygens is a permanent reminder to keep doing 
the things you are good at and stay away from the 
rest. 
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2. Spinoza
The Spinoza building holds a special place in my 
heart. I still remember it like it happened yester-
day: it was a Wednesday, 08:24. After having spent 
minutes with my fellow students packed like a can 
of sardines in the hold of an infamous line 10 bus, 
I disembarked the vessel and set foot on campus 
grounds. Making my way to the brick and concre-
te obelisk bearing the name of the great philosop-
her Spinoza, I gazed upon my day planning only to 
realize I was about to enter uncharted territory: 
never had I heard of the supposed subterranean 
floor of the Social Sciences building. Not being 
able to find its hidden entrance, I went to enquire 
with the gatekeeper about its whereabouts. After 
being escorted through obscure hallways I was 
led to a set of stairs that plunged into the dark 
crypts of the brutalist structure, which I prompt-
ly proceeded to descend. Then the trouble began. 
The manuscripts of my planning determined that 
I was to look for a classroom in the C-wing, yet 
no place bearing such a name could be found any-
where. To make matters worse, all the halls were 
formed out of slabs of the exact same concrete 
meaning every passage looked identical. I have 
not been able to prove it yet, but I am convinced 
the basement of Spinoza is sentient and has the 
ability to move its walls where they had not been 
previously. Like a modern-day Ferdinand Magel-
lan I resumed my quest despite my hardships. 
After having spent fifteen minutes looking for 
my destination the effects of caffeine deficiency 
started setting in. Not having had a cup of coffee 
since I left home, my hands started shaking and 
delirium set in compromising my physical state. 
As if it could forebode the coming pandemic, Spi-
noza gave me the insight of how societal break-
down felt like when there was no coffee machine 
to be found anywhere. Yet, I persisted in my se-
arch. Lesser figures like Indiana Jones might have 
given up already because they chased lesser goals 
like gold, but not me. I was roaming the unknown 
looking to quench my thirst for knowledge. In 

particular the knowledge of free movement of 
goods and persons in the European Union. Door 
after door passed me by on my travels, providing 
the opportunity to ask someone for directions. I 
did however resist the temptation of barging into 
a random lecture and ask for clarification as my 
anxiety would not allow it. Half an hour had pas-
sed and I was almost convinced I had died and 
sent to hell when hope glimpsed on the horizon: 
at last, the fabled C-wing. Exhausted yet exhila-
rated I dragged myself over the doorstep, where 
I was met with the lecturer’s notice that I would 
be marked as absent for being too late. Although 
I had missed half my lecture, I was educated by 
a wise teacher that day. The Spinoza building 
taught me what it was to rely on myself and made 
me a better person through the hardships I had 
to overcome. Even though I entered the Spinoza 
building as a boy, I had left a man. 

1. Thomas van Aquino
The one everyone knew would take the first spot. 
TvA. Steroid Spinoza. The Labyrinth of the East. 
Even Alexander the Great could not untie the gor-
dian knot that is TvA. Together with Keizer Karel-
plein, Thomas van Aquino has claimed the most 
lives of people from Nijmegen in the city’s history. 
I could write a 12-band series on this pinnacle of 
human achievement, but it can all be summari-
zed in just one word: Why? This question, “why?”, 
encompasses the essence of what TvA wants to 
tell us. It wants us to keep questioning and ima-
gine better alternatives for the reality we live in. 
By presenting us the nonsensical, it invites us to 
think about what is rational. 
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100 jaar Radboud Universiteit
Een overzicht van prominente alumni door de jaren heen

Door Ufuk Serik

17 oktober 1923. De oprichting van de Rad-
boud Universiteit is een feit, destijds nog 
onder de naam Katholieke Universiteit Nij-
megen. Deze universiteit had ten doel om de 
emancipatie van de Katholieke gemeenschap 
in Nederland te stimuleren. Het was een van 
de eerste breed georiënteerde universiteiten 
van Nederland. De naam is te herleiden aan de 
Sint-Radboudstichting die vernoemd is naar 
de bisschop en geleerde Radboud, Redbad, 
van Utrecht. De naam betekent ‘boodschapper 
van de raad’. Deze betekenis houdt verband 
met de Sint-Radboudstichting die tot doel 
had het katholieke (hoger) onderwijs te sti-
muleren. Dit verklaart dan ook de noodzaak 
voor oprichting van de universiteit. De uni-
versiteit is kortom met een duidelijke katho-
lieke signatuur opgericht, maar wat kunnen 
we over de alumni zeggen die in de afgelopen 
100 jaar werkzaam waren of studeerden aan 
de Radboud Universiteit? Diverse alumni met 
uiteenlopende achtergronden studeerden of 
werkten aan de universiteit; uiteenlopend van 
rechten tot geschiedenis. Om deze alumni eer 
aan te doen, zal stilgestaan worden bij een 
ex-hoogleraar of ex-student uit de afgelopen 
100 jaar. Selectiecriteria zijn onder andere de 
mate waarin iemand bekend is geworden in 
het land met zijn of haar studie, successen op 
zijn of haar naam heeft geschreven, en opmer-
kelijke of interessante nevenactiviteiten in de 
studietijd heeft opgedaan. Hieruit is een top 5 
van alumni samengesteld. Bekijk en lees het 
bijzondere verleden van bekende alumni uit 
de afgelopen 100 jaar terug in deze bijdrage.

Nummer 5
De nummer 5 is geworden: Olivier Hekster  
(1974-). Een welbekend gezicht onder de geschie-
denisstudenten. 

Studietijd aan de Radboud Universiteit
Olivier Hekster studeerde aan de RU tussen 1992-
1998, behaalde zijn master in Oudheidstudies en 
Romeinse Geschiedenis (cum laude). Hij is mo-
menteel werkzaam als hoogleraar aan het depar-
tement Geschiedenis, Kunstgeschiedenis en Oud-
heid.

Wist je dat? 
Olivier Hekster is de broer van NOS-correspon-
dent Kysia Hekster. Daarnaast is hij lid van het 
Wetenschappelijk Adviescollege van het domein 
Sociale- en Geesteswetenschappen. Ten tijde van 
de uitbraak van de eerste coronagolf heeft hij sa-
men met andere auteurs het boek genaamd ‘Een 
gezonde samenleving; wetenschappelijke per-
spectieven in tijden van crisis’ uitgebracht dat een 
poging doet te achterhalen wat gezond samenle-
ven is in een samenleving en dit vanuit diverse 
perspectieven toelicht. 

Huidige positie
Recentelijk heeft professor Olivier Hekster een 
onderzoeksproject afgerond naar de rol van 
tradities bij de representatie van de Romeinse 
overheersing in veranderende samenlevingen. 
Hekster betoogt dat de werking van dit proces 
een belangrijke historische vraag is, met implica-
ties voor het analyseren van de representatie van 
macht in verleden en heden. 
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Nummer 4
De nummer 4 is geworden: Daniël Wigboldus 
(1969-). Oud-hoogleraar en voorzitter van het 
College van Bestuur van de Radboud Universiteit.

Werktijd aan de Radboud Universiteit  
Wigboldus werkte als postdoc aan de RU vanaf 
1997, waarna hij in 2005 hoogleraar Sociale Psy-
chologie werd.

Wist je dat? 
Hij was als gastspreker bekend bij het platform 
Universiteit van Nederland. Hij hield daar onder 
andere een interessante lezing over de werking 
van de hersenen. Ook heeft hij in datzelfde pro-
gramma een test gedaan met de vroeg ‘Heb jij 
diep van binnen discriminerende trekjes’? Het 
antwoord of uitslag van de tekst is voor eenieder 
verschillend, maar we kunnen al aanvoelen dat dit 
voor de meesten onder ons zal tegenvallen. 

Huidige positie     
Wigboldus is sinds 2017 voorzitter van het Col-
lege van Bestuur van de universiteit als opvolger 
van Gerard Meijer.

Nummer 3 
De nummer 3 is geworden: Bernardus kardinaal 
Alfrink (1900-1987).

Periode aan de Radboud Universiteit
Nadat hij op 15 augustus 1924 tot priester ge-
wijd werd door aartsbisschop Henricus van de 
Wetering, zou hij zijn studie voortzetten aan de 
Katholieke Universiteit Nijmegen die in 1923 op-
gericht was. Dit ging niet door, Alfrink werd onder 
invloed van het motu proprio Bibliorum, de pau-
selijk brief met richtlijnen omtrent het doceren 
van bijbelexegese, naar Rome gestuurd om daar 
te studeren. 

Wist je dat? 
Alfrink was tussen 1945 en 1951 hoogleraar 
exegese van het Oude Testament en in het He-
breeuws aan de Katholieke Universiteit Nijmegen. 
Op 28 maart 1960 werd hij door Paus XXIII tot 
kardinaal benoemd. Alfrink gold in deze rol als 
een vernieuwer in de katholieke kerk van de jaren 
zestig ten tijde van het Tweede Vaticaans Conci-
lie. Hiervoor faciliteerde hij het Pastoraal Concilie 
waarin meer inspraak in het bestuur van de kerk 
ter sprake kwam. Historicus Siem Hofstee, die on-
derzoek heeft gedaan naar meningsvorming van 
rooms-katholieke artsen over geboorteregelingen 
in de periode 1945 tot 1970, stelt dat Kardinaal 
Alfrink tijdens zijn kardinaalschap niet tegen het 
gebruik van de anticonceptiepil was, terwijl dit 
wel voor het Vaticaan gold.  

Na de universiteitsperiode 
Kardinaal Alfrink diende op zijn 75ste verjaardag 
in 1975 zijn ontslag in waarna hij nog een tijd in-
ternationaal voorzitter van de katholieke vredes-
organisatie Pax Christi was in de periode 1964-
1978. 

Nummer 2  
De nummer 2 is geworden: Godfried Bomans 
(1913-1971).

Bomans studeerde rechten aan de Universiteit 
van Amsterdam en behaalde zijn kandidaatsexa-
men in 1939. Tussen 1939 tot 1942 studeerde hij 
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psychologie en filosofie aan de RU. Uit zijn stu-
dietijd is niet veel bekend, behalve dat zijn passie 
voor schrijven hem heeft gedreven. Zijn debuut 
schreef hij in 1932 met het boek genaamd Drijf-
jacht en met het historische en humoristische 
stuk genaamd Bloed en liefde. 

Wist je dat? 
Bomans in 1943 verhuisde naar Haarlem en ter-
wijl hij daar woonde onderdak bood aan joodse 
onderduikers. Bomans staat bekend om de vele 
vertalingen van het complete werk van Charles 
Dickens die in de jaren vijftig uitgegeven werden, 
waaronder de Pickwick Papers waar hij twaalf 
jaar aan gewerkt heeft tussen 1940-1952.

Na de universiteitsperiode 
Hij hield zich bezig met zijn werk voor het Else-
vier Weekblad en De Volkskrant in Rome in 1953 
en 1954. Landelijk werd hij bekend met program-
ma’s als Kopstukken.

Nummer 1
De nummer 1 is geworden: Lisa Westerveld 
(1981-), voormalig voorzitter van de Landelijke 
Studentenvakbond.

Werktijd aan de Radboud Universiteit  
Studeerde aan de RU tussen 2001 en 2008, ze 
volgde een bachelor en later master in filosofie.

Wist je dat? 
Westerveld was tijdens haar studietijd voorzitter 
van de Universitaire Studentenraad in het college-
jaar 2003-2004. Een jaar ervoor was ze bestuurs-
lid van het AKKU. Westerveld werkte na haar 
bestuursperiode bij de Landelijke Studentenvak-
bond als persvoorlichter en beleidsmedewerker 
voor de Algemene Onderwijsbond. Ze vormt met 
Peter Kwint en Esther Ouwehand de ‘Gitarencoa-
litie’ tijdens de Zwarte Cross. 

Na de universiteitsperiode 
Westerveld is sinds 2017 Tweede Kamerlid voor 
GroenLinks en houdt zich o.a. bezig met onder-
wijsbeleid, jeugdzorg/GGZ en media- en sportbe-
leid. Kortom, met reden een belangrijk alumnus 
die de 1e plek in de top 5 krijgt.
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Recipe
Souvla

By Emilios Gregoriou

With De Refter’s menu becoming more vegan than a yoga studio in San Francisco, and the menu 
of the ‘Craft’ being somewhat unimaginative, perhaps we can recommend a meal that will make 
our (non-vegetarian/vegan) students drool with this Cypriot masterpiece fit for the gods. Per-
fect for the easter holidays, and really any occasion that calls for great food. So, either wait until 
De Refter includes this beauty, or fire up your ‘foukou’ and bask in the glory of this recipe.  

Ingredients:
Large pieces of pork shoulder on the bone 
Extra virgin Greek olive oil - enough to lightly coat all of the meat.
Greek oregano 
Salt and pepper

Preparation:
1. Place the meat into a mixing bowl and cover with the extra virgin olive oil and a sprinkling of Ore-
gano.
2. Cover and leave to marinade for 3-4 hours.
3. The meat is now ready to go onto the Skewer- take great care when doing this as it can take some 
force to pierce through the meat and bone.
4. Apply salt and pepper to taste.
5. Place the skewers about 12 inches above white-hot coals and leave to rotate on the rotisserie until 
cooked to your desired taste (1-2 hours).
6. Serve with a squeeze of lemon for that authentic Cyprus flavour. Ideal with pita bread and our deli-
cious Greek salad & houmous. 
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Vaporwave: the musical meme that went too far
Synths, aesthetics and a sprinkle of homoeroticism

By Bram Kuijt

While most of our readers don’t remember 
9/11 that often, the older generation proba-
bly does to a certain extent. The same goes 
for the crises throughout the 90’s and 00’s. 
In the wake of all of this happening and the 
rise of the Internet, several electronic ar-
tists carved out their own place under the 
sun, reflecting on all the hardship that their 
generation faced and still faces. What star-
ted off as a meme ended up being a stubborn 
niche, confined to the edges and corners 
of the Internet. 
It would not re-
main idle though. 
With the release 
of Floral Shoppe in 
2011 and the sub-
sequent rise of ar-
tists like Haircuts 
for Men (HFM) and 
Macroblank, a new 
microgenre and 
visual style was 
born: vaporwave.

The music
From a technical 
point of view, vapor-
wave defines itself 
by its use of sam-
ples from songs and 
commercials from the 80’s, the 90’s and even 
the 00’s. These samples are twisted and slo-
wed to an extent and spliced together until they 
form a new song. It’s literally recycling music 
to create new music. In the early 2010s, vapor-
wave used a lot of ‘city pop’ (a topic for another 
time) and elements from chillwave. Vaporwave 
started out as the ironic rival of chillwave, dra-
wing inspiration from it. Since it originated on 
the fringes of the Internet, it featured elements 

from Internet culture in general, like early me-
mes and experimental techniques. Throughout 
the years, several microgenres have found their 
way into the vaporwave subgenre. For example, 
you have the barberbeats genre, to which HFM 
and Macroblank belong. On the other hand, you 
have the ADHD-inducing vaportrap from the il-
lustrious Blank Banshee. In sheer contrast, you 
have mallsoft and slushwave, which take the 
slowing down of samples to the next level. One 
could consider the artists Corp./Catsystemcorp 

and Desert Sand 
Feels Warm at Night 
as part of these gen-
res, respectively.

Aesthetic
One can’t talk about 
vaporwave without 
mentioning ano-
ther crucial part of 
the movement: the 
Aesthet ic .W h e n 
looking at albums 
from the likes of 
Macintosh Plus or 
Blank Banshee, one 
can’t help but notice 
the peculiar album 
covers. Since vapor-
wave artists draw 

most of their inspiration from the ‘80s and ‘90s, 
it’s no coincidence some elements from those 
eras are present in the album covers. These 
elements often include iconic features from the 
early ages of the Internet: semi-blurry pictu-
res from digital camera’s, bright neon letters, 
character models from games and elements 
from 80’s and 90’s anime and, of course, Japa-
nese characters. 
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All in all, the artwork often encapsulates the 
feeling of the late analogue age. Floral Shoppe 
even features the Twin Towers on its album co-
ver.
Another major, and personally my favorite, 
feature of the Vaporwave visual style are the 
abundance of references to or outright use of 
Greco-Roman statues, both from the OG an-
cient times and the Renaissance. Why sculp-
tures from these eras? I have no idea. On the 
one hand, I suspect 
artists use these 
statues for their vi-
sually stimulating 
and aesthetically 
pleasing looks. On 
the other hand, 
many of the sta-
tues represent fi-
gures from Greek 
and Roman epics, 
often symbolizing 
certain virtues or 
morals. Despite 
its memey origin, 
vaporwave and its 
visual style can 
often symbolize 
struggles of the ar-
tist or a society at 
large through the 
eyes of the artist. Sadly, the use of Greco-Roman 
and Renaissance statues, anime, character mo-
dels and other elements from vaporwave and 
associated subgenres have seen their fair share 
of use by often extremely right-wing suppor-
ters, spawning an infamous and shunned sub-
genre called fashwave. Often promoting white 
supremacism, this subgenre has fortunately 
been banished to the crevices of the Internet, 
where it ‘enjoys’ limited popularity. Others 

have embraced the Greco-Roman aesthetic and 
given it their own (sometimes questionable) 
twist like HFM and Macroblank.

The artists
For this article I want to talk about two ‘mo-
dern day’ artists from the broader vaporwave 
spectrum. First up is perhaps one of the most 
(in)famous artists from the adequately named 
barberbeats subgenre: Haircuts for Men. On the 

surface, his music 
sounds alright like 
something you’d 
hear during your 
stay at a barber in 
the ‘90s, hence the 
name of the subge-
nre. The artwork 
looks nice as well, 
like the two pixe-
lated Greco-Ro-
manesque figures 
from the album 
nothing special, 
nothing wonderful. 
Despite its gloomy 
name, the album 
itself is pretty chill 
and even cheery at 
times, reminiscent 
of HFM’s residence 

in Honolulu. Other albums, although enjoying 
the same chill, aren’t as subtle at times. When 
digging through HFM’s Bandcamp page, one 
will come across graphic album covers. These 
would make the average Joe from the Biblebelt 
suffer an immediate cardiac arrest. Why? HFM 
often incorporates homoerotic and BDSM ele-
ments into his artworks. How do we know it’s 
HOMOerotic? We know this through the dump-
sterfire that is HFM’s Twitter. Here he not only 
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spouts sometimes controversial statements, 
but he also expresses his clear preference for 
men. A quick glance at other album covers, like 
19-83 and the recent MMXXIV, confirms this 
as well. All in all, although HFM is a somewhat 
controversial figure, his music is great for when 

you want to unwind or you want to embrace 
your inner homo. Alternatively, HFM’s work is 
fantastic for background music when you’re 
having friends over. Just avoid showing them 
the often explicit album covers, if you want to 
prevent an awkward silence. It makes for an in-
teresting conversation topic though.

In league with HFM, Macroblank’s music fea-
tures similar elements to that of HFM. His art-
work nearly perfects the visual style associated 
with vaporwave. His work, of course, features 
the iconic Greco-Roman sculptures, but they’-
re incorporated in such a way that it looks like 
their only purpose in life is to exist on the album 

covers. The music Macroblank makes reminds 
one of past summer days and evoke a nostalgic 
feeling and longing towards a time you’ve never 
ever experienced in real life. Unlike HFM, who is 
his main source of inspiration, Macroblank doe-
sn’t make use of overly present synthesizers in 
his music. Sure, they’re there, but not as proli-
fic as in synthwave. Macroblank is probably my 
favorite artist, since he isn’t a complete lunatic 
like HFM and just makes music to chill to. He 
also releases around one album per month on 
average, so you’ll have a steady stream of new 
music to listen to. His latest album, released 
this Valentine’s Day, does draw some inspirati-
on from HFM’s homoerotic persona, but that’s 
not really anything to worry about. All that 
matters is THAT the music is absolute fire and 
a blessing to listen to. Macroblank never fails 
to amaze.
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Studenten in het wild
Van geschiedenisstudent naar geschiedenisdocent

Door Lauren Tomasouw

Of het nou door je oma op een familiever-
jaardag is of door een wildvreemde meid in 
de kroeg, het is dé favoriete vraag aan iedere 
Geschiedenisstudent: ‘Oh, maar wat ga je met 
die studie Geschiedenis doen dan, lesgeven?’ 
Waar sommigen dan voor de zoveelste keer 
moeten uitleggen dat er meer te doen valt met 
deze studie, kan Dion Merkelbag antwoorden 
met een volmondig ‘ja!’. Hij besloot om na ja-
renlang lessen en colleges te hebben gevolgd 
zélf voor de klas te gaan staan. Het HInT sprak 
Dion over de educatieve master op de Rad-
boud Universiteit en zijn stage op het Montes-
sori College Nijmegen, waar hij drie dagen in 
de week rondhangt. 

Om te beginnen: hoe zou jij een normale dag op 
stage omschrijven?
‘Ik sta meestal rond 7 uur op. Ook al heb ik het 
eerste uur geen les, zorg ik alsnog dat ik om 8 
uur op stage ben. Als ik er ben eet ik meestal mijn 
ontbijt, mijn yoghurtje met muesli. Meestal heb ik 
het eerste uur vrij. Dan ga ik lessen voorbereiden 
voor de rest van de week: een PowerPoint ma-
ken of onderzoek doen over het onderwerp, dat 
duurt meestal een half uur tot een uur. Het twee-
de lesuur heb ik VWO 5, die ik nu lesgeef over de 
Vietnamoorlog. Daarna nog een uur lesvrij dat 
ik gebruik voor het voorbereiden van het lesuur 
daarna. Als ik klaar ben met lesgeven ga ik meest-
al verder met het voorbereiden van de opdrach-
ten voor de uni. Het klinkt niet als een hele drukke 
dag, maar omdat je constant bezig bent is dat het 
wel.’

Jij bent op dit moment dus bezig met je educa-
tieve master. Hoe ziet die opleiding eruit?
‘Ik doe nu de eenjarige master, dat houdt in dat 
je in één jaar eerstegraads docent wordt. Althans, 
dat is de bedoeling. De opleiding is algemeen ge-
vormd, wat betekent dat iemand van Engels of 
Wiskunde zich op dezelfde master inschrijft als 
iemand van Geschiedenis. Om je in te schrijven 

heb je een eerdere mastertitel nodig, een vakin-
houdelijke master: ik heb bijvoorbeeld eerst de 
master Geschiedenis en Actualiteit gedaan. Als je 
die niet hebt, moet je de master in twee jaar doen. 
Daar heb ik destijds niet voor gekozen omdat les-
geven toen nog niet mijn eerste keuze was.’

En is het nu wel je eerste keuze?
‘Ik ben heel blij met mijn keuze. Ik wist dat er 
kansen lagen in de journalistiek en in creatief 
schrijven, maar ik wist ook dat je dan vaak moet 
beginnen als freelancer en niet meteen een vaste 
baan kan krijgen. Dat bood me niet heel veel ze-
kerheid. Ik heb toen flink nagedacht over wat ik 
wilde, want een tweede master is wéér een jaar 
studeren. Maar een baan in het onderwijs biedt 
structuur en baanzekerheid, zeker met Geschie-
denis, wat ik heel belangrijk vind.’

Je wist dus nog niet dat je docent wilde worden. 
Wat vind je zo leuk aan het docent zijn?
‘Ik had niet echt de droom om docent te worden, 
nee, maar ik heb het zeker nooit uitgesloten. Als je 
Geschiedenis gaat doen krijg je vaak te horen dat 
je er alleen maar het onderwijs mee in kan, waar 
ik vet chagrijnig van werd. Ik haat zo’n standaard-
beeld, dus wilde ik het expres niet doen, terwijl 
het eigenlijk heel erg leuk is. Ik wist al dat ik van 
dingen uitleggen hou: ik ga graag naar musea met 
mensen en ik vind het leuk om mijn ouders meer 
te vertellen over zaken als ze bijvoorbeeld iets in-
teressants zien op TV. Nu mag ik dat doen voor 
een groep jonge mensen.’

Zijn er ook dingen die je moeilijk vindt?
‘Het is niet altijd even makkelijk. Vooral bij zo’n 
eenjarige master merk je dat het ‘pompen of ver-
zuipen’ is. Na een maand observeren sta je al vrij 
snel voor de klas, en na een half jaar ga je zelf-
standig aan het werk. Dat is best een grote stap. 
De werkdruk ligt heel hoog door het tekort aan 
docenten, het is geen 9-tot-5-baan waarin je je 
uren afmaakt en daarna thuis op de bank ploft. 
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Daarnaast heb je ook nog tijd nodig om de lessen 
voor te bereiden en voor nakijkwerk. Dat laatste 
is soms trouwens net paleografie.’

Hoe belangrijk vind je het om leuk gevonden te 
worden door de leerlingen?
‘In het begin wil je 
vaak leuk gevonden 
worden en dat het al-
tijd gezellig moet zijn, 
maar je merkt dat dat 
niet werkt. Er moet 
een professionele af-
stand zijn tussen leer-
ling en docent. Als ik 
mij ga gedragen als 
een vriend wordt er 
niets geleerd. Er is ook 
wel ruimte voor ‘leuk’ 
en ‘gezellig’, maar dat 
is zeker niet het enige 
doel.’

Als dat niet het doel 
is, wat vind je dan be-
langrijk om wél mee 
te geven aan je leer-
lingen?
‘Je hebt twee kanten: de vaardigheden en kennis 
die ze opdoen, zoals brononderzoek en schrijven 
- dat kunnen ze gebruiken bij andere vakken. We 
weten allemaal hoe slecht het gaat met de schrijf-
vaardigheid van leerlingen en studenten. Daar-
naast heb je de ideologische kant: ze moeten on-
derzoekend en kritisch bezig zijn.’

Op onze opleiding zijn alle cursussen verdeeld 
in tijdvakken. Hoe zit dat in jouw lessen?
‘Ik geef les van Oudheid tot aan Moderne Geschie-
denis, echt álles. In het begin vond ik dat wel een 
beetje eng, zó goed lette ik ook weer niet op bij 
bijvoorbeeld Oudheid. Die stof moet je dus herha-
len voor een les. Ik lees altijd eerst het hoofdstuk 

door dat we die les behandelen en vaak zoek ik 
ook nog wel wat andere informatie. Dan Google 
ik iets of kijk ik op Wikipedia. Het is geen goede 
bron voor een wetenschappelijk artikel, maar het 
is wel een handig beginpunt. Ook doe ik nog wel 
eens aanvullingen als ik de lesstof niet toereikend 

vind: laatst hadden we 
een les over de Repu-
bliek waar in het boek 
maar één zin over sla-
vernij voorkwam. Dat 
vond ik niet genoeg, dus 
toen heb ik een stukje 
toegevoegd.’

Heb je ook tips voor 
een lezer die deze mas-
ter wil doen of een car-
rière als docent ambi-
eert?
Mensen zijn vaak ze-
nuwachtig voor hun 
eerste lessen. Dat is al-
leen maar gezond, maar 
ik kan je beloven dat dat 
na een paar lessen ver-
dwijnt. Daarnaast ligt 

er een hele hoge werkdruk als je in het onderwijs 
werkt, dus probeer privé en werk gescheiden te 
houden. Als je dat niet doet ben je heel snel over-
prikkeld. Het vereist wel wat werk, maar dat hou 
je altijd, bij iedere opleiding. Je bent veel bezig met 
het schrijven van reflecties: je bent dus constant 
bezig met jezelf. Dat kan confronterend zijn, maar 
je leert er ook daadwerkelijk wat van. Ik vond het 
vroeger eng om voor groepen te staan, maar de 
angst die ik vroeger voor mijn spreekbeurt had is 
helemaal verdwenen.’
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Twenty-thousand Leagues Over the Sea
Poetry

By Emilios Gregoriou

A short tale about the endless horror of undertaking the 20 floors of the 
Erasmus building by foot – readers beware. 

I climb the stairs of this grand university, Each step a burden, each breath a plea,  
 The building towers high above my head, And with each passing moment, 
fills me with dread.

The first few floors are easy enough, But as I climb, I find the going tough,   
 My legs grow weary, my heart beats fast, And I wonder how much longer 
this climb will last.

The stairwell is dizzying and smells of dust, And every step feels like an endless 
must,    
  But still I climb, higher and higher, Till I feel as though I’m on fire.

The windows are naught, and light is scarce, The air grows thinner with every 
passing stair,      
  My thoughts grow muddled, my vision blurs, And I wonder if I’ll ever re-
ach the top, for sure.

My knees ache, my feet throb with pain, And still the stairs go on and on again,  
 I count them off, one by one, Hoping to find that the end is soon to come.

The sounds of footsteps echo loud and clear, As I climb this winding staircase 
with fear,    
  I pound my face for I did not hear, the twenty floors don’t stop here

But then, at last, the top is in sight, And my heart leaps with joy, and my spirit 
takes flight,   
 I’ve made it to the end, against all odds, And I’ve conquered this climb, this 
tiring task, oh God!

So if you find yourself climbing stairs, And the ascent seems like it never ends or 
cares,    
  Remember that with each step you take, You’re one step closer to the top, 
make no mistake.
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“Ze waren hele goede vrienden”
Historici en de noodzaak van een label

Door Dion Merkelbag

Wanneer iemand door de geschiedenis heen 
wil bladeren zoals bij een boek, gebeurt dat 
vaak op basis van een aantal kenmerken, zoals 
jaartallen, gebeurtenissen, personen, enz. Met 
name het laatste kenmerk, personen, is voor 
velen een van de eerste manieren om de ge-
schiedenis meer concreet te maken. Historische 
actoren maken immers vergelijkbare situaties 
mee, leven vergelijkbare turbulente levens en 
voelen vergelijkbare emoties. Hoewel ik je wil 
waarschuwen voor het teveel inleven in met 
name deze gevoelens, zegt bijvoorbeeld het be-
staan van het fenomeen historical reenactment 
ons dat personen een krachtig stukje gereed-
schap kunnen zijn wanneer we de geschiede-
nis “echt” willen maken voor de leerling, de 
student en de doorgewinterde oude geitenwol-
lensokkenprofessor. Het probleem met deze 
emoties, naast het feit dat ze vaak moeilijk te 
achterhalen zijn bij historische actoren, is ook 
het feit dat wij ze vaak verkeerd interpreteren. 
Een mooi voorbeeld hiervan is het zogenoem-
de fenomeen van de ‘historische kamergenoot’. 
  Historische actoren, vaak van het-
zelfde geslacht en mogelijk verwikkeld in de 
meest passievolle relaties die menig geiten-
wollensokkenprofessor een blos op de wangen 
brengt, worden desondanks toch vaak beschre-
ven als simpelweg hele goede vrienden. Een 
goed voorbeeld hiervan, en tevens het meest 
bekende voorbeeld, is de relatie tussen Alex-
ander de Grote en zijn heel goede jeugdvriend 
Hephaestion. Toen Hephaestion plotseling het 
leven liet op 32-jarige leeftijd, verviel Alexan-
der in een periode van rouw waarin hij dagen 
niet at. Acht maanden later, vlak voor zijn ei-
gen dood, zou hij nog monumenten plannen 
ter nagedachtenis van Hephaestion. Ook liet 
hij hem verklaren tot heilige held, aangezien 
hij niet mocht worden verheven tot god. On-
danks hun diepe en ook mogelijk romantische 

band weigeren vele historici de mogelijkheid 
tot romantiek te erkennen. Zij schieten vaak in 
de verdediging zodra er ook maar enig bewijs 
lijkt te zijn van een romantische relatie. Geluk-
kig is dit wel een praktijk die in meer recentere 
jaren steeds vaker wordt rechtgezet, zo zijn er 
historici die romantiek zien in de vergelijking 
tussen de twee, en tussen Achilles en Patrocles. 
  Naast dit voorbeeld zijn er natuurlijk 
nog vele andere voorbeelden van dergelijke 
mogelijke relaties, maar het lijkt mij verstandi-
ger om even boven dit debat te staan en te kij-
ken naar een nieuw perspectief: is een dergelijk 
label wel nodig? Zoals ik al eerder benoemde 
hebben mensen vaak de neiging om de emoties 
van historische actoren verkeerd te interprete-
ren, alsmede de keuzes die zij maakten en de 
relaties die zij onderhielden. Mijn vraag is dan 
ook: waarom plakken we überhaupt een la-
bel op de relaties van historische actoren? De 
labels die we gebruiken voor de personen uit 
het verleden zijn constructies uit het heden en 
daarom vaak ook anachronistisch. Het lijkt mij 
dat we niet genoeg recht doen aan de relatie 
van twee historische actoren wanneer we der-
gelijke termen gebruiken. Zo is het perfect mo-
gelijk, in het geval van Alexander en Hephaesti-
on, dat zij dergelijke kenmerken van wat wij nu 
een romantische relatie noemen vertoonden, 
maar dat dat gedurende hun leven niet zo werd 
gezien of genoemd. Het lijkt me dan ook een 
stuk verstandiger als we stoppen met het plak-
ken van namen op de relaties van historische 
actoren en simpelweg inzien dat wat wij zien 
als romantisch of vriendschappelijk niet het-
zelfde is. Ik vat dan ook mijn mening samen en 
sluit af met een citaat van L.P. Hartley, waarmee 
ik ben doodgegooid tijdens mijn bachelorperi-
ode: ‘the past is a foreign country, they do things 
differently there’.
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The Neverending Story van Radboud
Verhalen van de universiteit

Door Jessica Vogels

Deze editie staat in het teken van het 100-ja-
rig bestaan van onze mooie universiteit. In 
die 100 jaar zullen er ongetwijfeld onverge-
telijke herinneringen en andere sterke ver-
halen voor aan de keukentafel ontstaan zijn. 
Dit schertsverhaal brengt een aantal van 
deze leuke verhalen samen van leden van 
onze vereniging. Zo kan iedereen nogmaals 
meegenieten.

Floor Stuut, tweedejaars student Geschiede-
nis
De colleges van nieuwste tijd werden vaak in 
Spinoza gegeven. Ze zijn al een hele tijd bezig 
met het afbreken daarvan en dat heeft gezorgd 
voor verschillende (achteraf) grappige mo-
menten. Zo zijn we in één week tijd twee keer 
ontruimd tijdens een college, omdat het rook 
naar gas. Een van die colleges werd gegeven 
door Jan Hein Furnée. Het regende ontzettend 
hard en toen we allemaal in de gang stonden za-
gen we dat ze buiten in de grond aan het boren 
waren. Jan Hein Furnée ging op een tafel staan 
in de gang en heeft het laatste stukje van zijn 
college gewoon afgemaakt.

Stef Coenen, vierdejaars student Geschiede-
nis
Het was mijn eerste jaar en enthousiast besloot 
ik, ondanks dat ik nog maar weinig mensen 
kende, mee te doen aan Gotcha. Net voor het 
eerste college van die week had ik mijn eerste 
doel al uitgeschakeld en ik had van mijn intro-
papa gehoord wie naar mij opzoek was. Zonder 
zorgen begon ik aan het college Oudheid, maar 
dat zou snel veranderen…
  Het moment dat de pauze begon, kwam 
ze binnen: de enige persoon die ik moest ont-
wijken. Ze vroeg wat aan Olivier Hekster en liet 
een foto zien. 

Hekster keek de zaal in terwijl ik onder mijn ta-
feltje probeerde te duiken en wees mij aan. Ze 
had me gezien. 
  Met wat hulp van mijn vrienden die 
niet op wilden staan om haar te laten passeren 
wist ik uit de collegezaal te raken wat resul-
teerde in een vluchtpoging door het Spinozage-
bouw die ik uiteindelijk moest opgeven na een 
bijna val over een tas in het DE Café. Mijn eerste 
keer Gotcha was met wat hulp van Hekster snel 
voorbij.

Fleur Schotman, tweedejaars student Ge-
schiedenis, GSV Bestuur
Een leuke herinnering van mij is aan het college 
van Floris Meens over de herdenkingscultuur 
in de nieuwste tijd. Floris beschreef hoe alle be-
wegingen dans kunnen voorstellen en hoe alle 
geluiden muziek zijn. Om zijn prachtige verhaal 
af te sluiten deed hij een ‘sensuele brul’. Hoe-
wel dit een erg bijzonder voorbeeld was, is het 
bij ons allemaal blijven hangen en terugkijkend 
was het denk ik een van de meest grappige col-
leges die ik heb gehad.

Emilios Gregoriou, second year student  
Comparative European History
This is less of a singular story and more of an 
ongoing thriller series involving the university 
printers. Being unable to use the printers feels 
as though you are one of the last kids in school 
to learn how to tie their own shoelaces. On 
many an occasion I have tried, but in vain. The-
se torturous machines are a complete labyrinth 
in terms of which button does what, and there 
would always be someone that needs to print 
something and stands patiently behind you. I 
do not need that kind of pressure in my life, I 
can make my own decisions, and I can ask my 
friends to do it for me.
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Jon Hartjes, vijfdejaars student Geschiedenis, 
hoofdredacteur HInT
Ik loop al sinds 2016 op de universiteit rond, ik 
zit in mijn zevende jaar en heb maar liefst drie 
intro’s gelopen. Ondanks deze veteranengetal-
len heb ik niet echt veel interessante verhalen. 
Toch zijn er enkele dingen die me terugbrengen 
naar de goeie oude tijd, oftewel mijn eerste jaar 
bij Geschiedenis (2018-2019). Niet iedereen 
die dit leest zal zich erin kunnen vinden, maar 
ik had het gros van mijn eerstejaars hoorcol-
leges in het Spinozagebouw, dat toen nog in 
gebruik was. Als ik terugdenk aan mijn eerste 
college daar, herinner ik me nog dat precies nie-
mand wist waar we naartoe moesten. De por-
tier werd langzaam gek van alle eerstejaars die 
vroegen waar SP 1 was. Een ander mysterie van 
het Spinozagebouw, is de geur die er regelmatig 
rondhing. Om een of andere reden roken de col-
legezalen eens in de zoveel tijd… vreemd, alsof 
de geur van het riool direct door de ventilatie 
geleid werd. Toch mis ik dit gebouw en al zijn 
raadsels. Hopelijk zullen het Collegezalencom-
plex en Erasmusgebouw ook voor de latere ge-
neraties zulke mysteries ontwikkelen.

Saartje Bruens, First year student History
I can’t remember the first time I saw the Eras-
mus building. I have lived my whole life near 
Nijmegen, so every time we went to the city, 
we drove past the large building. However, I 
can remember the first time I went inside. You 
would think someone who has been familiar 
with Nijmegen would be able to find the largest 
building easily. So I’m embarrassed to say that 
it took me way too long to get there. I blame 
Google Maps. When inside I was surprised by 
how underwhelming the building was, though 
the 20th floor made up for it. Little did I know 
back then that I would be sitting there, a few 
months later, watching the Arriva trains go by 

while enjoying Shrek on my laptop with my 
friends.

Lotte Jonkbloed, tweedejaars student Ge-
schiedenis
Ik studeer inmiddels vijf en een half jaar aan 
de Radboud universiteit en heb mijn weg op de 
campus wel gevonden, behalve in het Erasmus-
gebouw. Als ik een van de trappen op loop weet 
ik nog steeds niet aan welke kant ik nu eigenlijk 
uitkom… Ik kan enorm genieten wanneer ik in 
de lente over de campus wandel en alle bomen 
en struiken weer langzaam groen kleuren. De 
groene campus is een verademing wanneer je 
de hele dag met je hoofd in de boeken hebt ge-
zeten.

Jessica Vogels, vijfdejaars student Geschiede-
nis
Ook ik heb hier natuurlijk leuke herinneringen 
opgedaan in de vijf jaar dat ik al rondstruin op 
deze campus. Een van de verhalen die ik toch 
het vaakst aan mijn vrienden vertel gaat over 
Floris Meens. Wij hadden een college, volgens 
mij van Nieuwe Tijd II, waarin hij een klassiek 
muziekstuk afspeelde voor de Franse Revolutie 
en deze analyseerde. Deze analyse was echter 
heel wat anders dan een droog praatje. Flo-
ris begon namelijk de hele collegezaal door te 
marcheren, compleet met zwaaiende armen en 
saluten. Tegen de tijd dat we bij de climax van 
het muziekstuk kwamen, sprong hij enthousi-
ast door de college zaal heen en schreeuwde uit 
volle borst ‘EN DAN GAAT DIE KOP ERAF’. We 
lachten ons helemaal kapot en dit was dan ook 
een van de meest memorabele colleges die ik 
ooit gehad heb.
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Na een verschrikkelijke klim, genaamd de Sofiaweg, tref ik Marijn op zijn kamer in het SSH&-com-
plex Mariënbosch. Deze prachtige locatie middenin het bos heeft een mooi uitzicht op de ons wel-
bekende Erasmustoren. Marijn woont hier samen met zijn vriendin Vero. De grote eyecatcher in deze 
kamer is de enorme The Shawshank Redemption poster die boven het bed hangt. Verder prijkt er in 
de kast de bokaal voor Beste Introgroep van 2022. Ook mag een goedgevulde boekenkast niet ont-
breken. Deze bevat klassiekers zoals: How to talk to your cat about gun safety, 500 Pastagerechten en 
Duin (beter bekend onder de naam Dune) – natuurlijk ook met bijbehorende poster. Op zijn bureau 
staat ook een Wii, waar Marijn en Vero menig avond Wii Party op spelen. En zelfs al moet hij elke 

dag een heuvel op, Marijn voelt zich hier thuis: ‘het is in ieder geval een hele verbetering op Lent’.

Foto en tekst door Jessica Vogels

In het hol van... Marijn Krumm


